

Corporal M.B. Baxter



Cpl Baxter enlisted in the Canadian Armed Forces Primary Reserve in 2016 as a Maritime Surface and Subsurface Officer at HMCS Brunswicker in Saint John, NB. During his time in the Royal Canadian Navy, he completed his first career course and participated in numerous small boat exercises and training sails on the east and west coasts.

In 2018, Cpl Baxter transferred components to the Regular Force as a Drafting and Survey Technician during the establishment of the trade. After completing QL5 at CFSME, he was posted to 1 ESU where he completed QL4 through a variety of projects and exercises as well as additional training.

Cpl Baxter continued to develop his skills on courses such as Winter Warfare and through trade-related professional development. In 2020, he became a First Aid Instructor and subsequently instructed at 1 ESU and assisted at various units across CFB Kingston.

Cpl Baxter was tasked on numerous exercises and operations including Ex NIHILO SAPPER, Op LASER, and Ex MAPLE RESOLVE as well as providing technical support to other operations across the world. Last year, he was selected to support the National Canadian Support Element for RIMPAC '22 in Honolulu, HI.

Upon release, Cpl Baxter and his wife will return to his home province of New Brunswick where he will work in the field of geomatics and civil engineering. He is very much looking forward to the next chapter in life and the challenges that come with it.

Le Corporal M.B. Baxter



Le Cpl Baxter s'est enrôlé dans la Première réserve des Forces armées canadiennes en 2016, d'abord en tant qu'officier de surface et de sous-sol maritime au NCSM Brunswicker à Saint John, au Nouveau-Brunswick. Au cours de son séjour dans la Marine royale canadienne, il a terminé son premier cours de carrière et a participé à de nombreux exercices de petites embarcations et à des voiles d'entraînement sur les côtes est et ouest.

En 2018, il a effectué un transfert de composante à la Force régulière en tant que technicien en dessin et en arpentage durant la mise en place du métier. Après avoir terminé son NQ5 à l'ÉGMFC, il a été muté à 1 UAG où il a terminé sa formation QL4 sur une variété de projets et d'exercices, ainsi que plusieurs formations supplémentaires.

Le Cpl Baxter a continué de développer ses compétences dans sur le cours de guerre hivernale, ainsi que des cours de perfectionnement professionnel. En 2020, le Cpl Baxter est devenu instructeur en secourisme et a donné des instructions à la majorité de 1 UAG, ainsi que d'autres unités de la BFC Kingston.

Depuis, il a participé à diverses tâches, notamment Ex NIHILO SAPPER, Op LASER et Ex MAPLE RESOLVE. De plus, il a été sélectionné pour être membre du personnel de soutien pour l'élément de soutien national canadien pour RIMPAC '22 en tant que chauffeur à Honolulu, Hawaii.

À son départ, le Cpl Baxter et son épouse retourneront dans sa province natale, le Nouveau-Brunswick, pour poursuivre sa carrière dans le domaine de la géomatique et du génie civil. Il attend avec impatience le prochain chapitre et les défis qui l'accompagne.